



Protokoll

Församlingsstyrelsen 220607

Kl. 19.00, Nävestakyrkan

Närvarande

Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Jonas Bertilsson (JB), Emma Örnberg (EÖ), Emma Olofsson (EO), Erik Neander (EN) och Jonas Lundkvist (JL).

1. Inledning

Mötet inleddes med bön.

2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

5. Personal

Jonas: Inför hösten funderar JL på behovet av konfa i församlingen igen. Moa O och Jonathan B står liksom på tur. JL resonerade runt huruvida vi kan göra en grupp för dem och styrelsen beslutade att JL hör sig för med Fylstakyrkan/Pingst kumla/Åbytorp om möjlighet att ansluta till dem.

Inför hösten jobbar JL också 40%. Han lyfte frågan hur den tiden prioriteras och föreslog att han igen tar ett tag runt informationen i veckomail m.m.

Kyrkokonferensen: Tre motioner finns.

- a. Hur antalet biträdande kyrkoledare väljs.
- b. Om karismatiska uttryck i pastorsutbildningen.
- c. Om att motverka ett lagförslag om gårdsförsäljning av alkohol

JL berättade om detta, men tror inte att vi behöver agera i det på något sätt.

Ungdomsanställd: JL redogjorde för läget. Just nu har vi ingen som är på väg in mot den här tjänsten. Styrelsen förde ett samtal om vägar att hitta någon som skulle kunna finnas till för barnen. Förslag fanns på både förnyade ansökningar om någon utifrån, att hitta någon i församlingen som skulle kunna gå in i uppgiften avlönat, eller att låta uppgiften ligga på tex fikagrupper. Styrelsen beslutade att vi har ett samtal om detta på vår gemenskapshelg under hösten och JL fick i uppdrag att leda ett samtal om detta vid den helgen.

6. Diakoni

Hur möter vi nya besökare: Ett samtal fördes om att vi är glada att vi på slutet mött flera nya människor i vår gemenskap. Vi samtalade också om människor i vår församling som vi inte sett på länge. Samtalet mynnade ut i bön.

Lyssnarna: Gruppen har ett möte inplanerat i juni. JL hade ett förslag att vi den här gången ger ett uppdrag åt lyssnarna att skapa en bönekalender i församlingen där vi varje dag ber för något gemensamt om än på var sitt håll, och att det får vara en del i att ge utrymme för bön i församlingen och en ryggrad för bön för oss i församlingen.

Programrådet:

Höstens planering: Programrådet ansvarar för att hitta en planering till hösten.

Sommarsamlingar: RD gör en lista för att anmäla att man kan ta emot församlingen en dag under sommaren.

Grillfest 27/8: Samtal fördes om att hitta en grupp som skulle kunna förnya grillfesten. RD pratar med Gustaf B och Malin B om att tillsammans med Lisbeth fundera över formen. RD kontaktar också Göran Torstadius om möjligheten att slå ängen vid kyrkan.

Gemenskapshelg: 17-18/9 på Björkenäsgården: RD har bokad gården och bjuder in till samlingen redan nu. JL och EO samtalar om ett upplägg för helgen.

7. Administration & fastighet

Kassan: SO meddelade att vi har haft inkomster på 235 720kr och utgifter på 197 595kr, vilket ger ett resultat på +38 125 kr.

Arbetsdag: Styrelsen beslutade att leja ut målningen av kyrkan till en målare, och att RD bokar in datum för en arbetsdag.

8. Övriga frågor: RD lyfte frågan om veckomail under sommaren och styrelsen beslutade att vi inte behöver några veckomail under sommaren.

RD frågade också om vi behöver skriva i veckomail vilka som ansvarar för fika, städ m.m. Styrelsen beslutade att det inte behöver stå med i veckomail.

9. Nästa sammanträde

Styrelsen möts igen den 9/8 kl 19.

10. Avslutning

Mötet avslutades med att EN delade några tankar om sin väg med Gud. Om hur Gud gjorde honom stolt för sin tro, om ungdomsledare som ville att de också skulle vara ute med sina vänner där de behövdes, om att hitta en intellektuell tro och om hur Gud la hans schema som var på bön.

Vid nästa möte delar LL något om sin väg med Gud.

Ordf: Roland Davidsson

Sekr: Jonas Lundkvist